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Protokół nr 54/2014 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 16 września 2014 r. w godz. 1530 – 1640  

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
1/ Tadeusz Zamaro       –  przewodniczący Komisji, 
2/ Krzysztof Ołowniuk – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Adam Kacprzyk, 
4/ Włodzimierz Marczewski, 
5/ Leszek Perkowski,  
6/ Agnieszka Rzatkowska,  
7/ Stanisław Sieczkowski, 
8/ Mariola Szczypiń. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk,  
2/ Małgorzata Włoskowska  – naczelnik Wydz. AGP,  
3/ Justyna Wołągiewicz  – kierownik Referatu Urbanistyki AGP,  
4/ Wiesława Rurak – z up. prezesa PWiK w Suwałkach Sp. z o.o, 
5/ Marek Giedrojć   − prezes PGK w Suwałkach Sp. z o.o. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom Komisji przesłany.   
 
 Radni nie wnieśli uwag, wobec czego przyjęli następujący porządek posiedzenia:  
 

1. Przyjęcie protokołu nr 53/2014 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 lipca 2014 r.  

2. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  
w Suwałkach Sp. z o. o. za 2013 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłat za przejazdy autobusami 
komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o. na lata 
2014 – 2017. 

5. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących Projektu uchwały Rady 
Miejskiej w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 
Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie,  
na rok 2015.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 
Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o 
wolontariacie, na rok 2015.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego 
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ulicą Bakałarzewską, zachodnią granicą miasta, ulicą Zastawie oraz byłą 
bocznicą kolejową w Suwałkach.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego  
za Rodzinnym Ogrodem Działkowym imienia Marii Konopnickiej  
w Suwałkach.   

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego 
ulicami: Bakałarzewską, Mieszka I, 23 Października i granicami 
administracyjnymi miasta Suwałki. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego 
pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy RóŜanej w Suwałkach.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju 
Przedsiębiorczości w Suwałkach na lata 2014 – 2020. 

13. Wolne wnioski.   
 

 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 53/2014 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 lipca 2014 r.  

Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe protokół nr 53/2014 posiedzenia Komisji Strategii  
i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 lipca 2014 r. jest do 
wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Zapytał radnych o uwagi i wnioski do protokółu. Zebrani 
nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
 
Ad pkt. 2 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach  
Sp. z o. o. za 2013 r.  
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Marek Giedroj ć przedstawił działania Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  
w Suwałkach Sp. z o. o. prowadzone w bieŜącym roku.  

 
Łukasz Kurzyna zwrócił uwagę na odbiór odpadów komunalnych w przyszłym roku. 
Poinformował, Ŝe po przetargach okazało się, Ŝe spółka PGK nie jest w stanie konkurować 
cenowo z podmiotami prywatnymi. Firma „Czyścioch” wygrała juŜ przetargi na dwa sektory. 
Na rozstrzygnięcie czeka przetarg dotyczący ostatniego z sektorów. Poinformował teŜ,  
Ŝe nie wiadomo kiedy wejdzie w Ŝycie zmiana przepisów prawnych, dająca moŜliwość 
bezprzetargowego powierzania odbioru odpadów.  

 
Adam Kacprzyk zapytał, czy w przygotowanej umowie do podpisania z Firmą „Czyścioch” 
zawarto zapisy dyscyplinujące firmę sprzątającą oraz umoŜliwiające miastu ewentualne 
rozwiązanie umowy.  
 
 Łukasz Kurzyna zapewnił o wprowadzeniu do umowy kar dyscyplinujących i moŜliwości 
odstąpienia od umowy.  
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 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja z działalności 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach Sp. z o. o. za 2013 r., została 
przyjęta.  
  
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłat za przejazdy autobusami komunikacji 
miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna omówił zmiany w opłatach za przejazdy autobusami, wymienione  
w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat za 
przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy 
Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

 
Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o. na lata 2014 – 2017. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe zostaną rozpoczęte działania inwestycyjne PWiK  
polegające na budowie infrastruktury na oś. Staniszewskiego i planowanego nowego osiedla. 
Uzbrojenie terenu umoŜliwi sprzedaŜ ok. 400 działek pod jednorodzinne budownictwo 
mieszkaniowe.  Przedstawił teŜ działania w zakresie budowy sieci na ul. Zastawie.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o. 
na lata 2014 – 2017. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad pkt. 5 
Informacja z konsultacji społecznych dotyczących Projektu uchwały Rady Miejskiej  
w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2015.  
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań i wniosków, wobec czego Informacja  
z konsultacji społecznych dotyczących Projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach  
w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego 
i o wolontariacie, na rok 2015, została przyjęta.  
  
 
Ad pkt. 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 
Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2015.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, 
na rok 2015.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicą Bakałarzewską, 
zachodnią granicą miasta, ulicą Zastawie oraz byłą bocznicą kolejową w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna wygłosił słowo wstępne, zapowiadając objęcie planem zagospodarowania 
przestrzennego kolejnych terenów miasta, w większości o charakterze rolniczym. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
ograniczonego ulicą Bakałarzewską, zachodnią granicą miasta, ulicą Zastawie oraz byłą 
bocznicą kolejową w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego za Rodzinnym Ogrodem 
Działkowym imienia Marii Konopnickiej w Suwałkach.   
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe wcześniej były wnioski właścicieli gruntów  
o zabudowę na terenach objętych Planem, ale dopiero po uregulowaniu własności dróg  
na osiedlu Bieryły, powstała moŜliwość dopuszczenia tam zwartej zabudowy domów 
jednorodzinnych. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
połoŜonego za Rodzinnym Ogrodem Działkowym imienia Marii Konopnickiej w Suwałkach.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
 
Ad pkt. 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Bakałarzewską, 
Mieszka I, 23 Października i granicami administracyjnymi miasta Suwałki.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego ma 
na celu zachowanie funkcji rolniczej tego terenu z dopuszczeniem planowej zabudowy.   
 
Adam Kacprzyk zapytał o parkingi strategiczne.  
 
Małgorzata Włoskowska odpowiedziała, Ŝe w przypadku jakiejś awarii samochody nie 
wjeŜdŜają do miasta, tylko zatrzymują się na parkingach strategicznych. Obecnie takie 
miejsce jest przy OBI. 
 
Łukasz Kurzyna dodał, Ŝe jest obowiązek prawny wydzielenia takich parkingów w planach. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
ograniczonego ulicami: Bakałarzewską, Mieszka I, 23 Października i granicami 
administracyjnymi miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 10 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą 
Szpitalną w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, o potrzebach i wniosku w zakresie zagospodarowaniu 
terenu połoŜonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach, wyszczególnionych  
w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 

Mariola Szczypiń, Tadeusz Zamaro, Adam Kacprzyk oraz Łukasz Kurzyna  
i Małgorzata Włoskowska wzięli udział w dyskusji dotyczącej nieruchomości WyŜszej 
Szkoły Suwalsko – Mazurskie, obecnego stanu i moŜliwości zagospodarowania terenów 
połoŜonych wokół Szpitala Wojewódzkiego w Suwałkach. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
połoŜonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 11 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu ulicy RóŜanej w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe w ramach rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewoda 
uchylił poprzednią uchwałę z tego powodu, Ŝe w planie powinna być wyznaczona linii 
zabudowy. Wobec tego naniesiono linię zabudowy i ponownie wyłoŜono plan do wglądu 
mieszkańców, a teraz musi być ponownie uchwalony. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy RóŜanej w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 12 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju 
Przedsiębiorczości w Suwałkach na lata 2014 – 2020. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe jest to realizacja zapisów niedawno przyjętej aktualizacji 
„Strategii ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. Zaznaczył, Ŝe Miasto 
chce wspierać przedsiębiorców, by powstawały nowe zakłady i nowe miejsca pracy,  
a Program jest kompleksowym dokumentem szeroko rozumianego wsparcia przedsiębiorców, 
zarówno duŜych, jak i małych. Omówił główne załoŜenia Programu. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu Rozwoju Przedsiębiorczości w Suwałkach na lata 2014 – 2020. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 12 
Wolne wnioski 
 
Adam Kacprzyk zapytał o połoŜenie 30-50 m chodnika przy ul. Lotniczej.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe jak juŜ wcześniej obiecał, to chodnik zostanie połoŜony, 
ale po ukończeniu ul. Reja. 
 
Tadeusz Zamaro odczytał pismo Prezydenta Miasta Suwałk o zdjęciu z porządku obrad 
Rady Miejskiej w Suwałkach we wrześniu br. tematu dot. Planu gospodarki niskoemisyjnej 
dla miasta Suwałki do 2020 r. - zostanie on przedłoŜony w terminie późniejszym.  
Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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Nie podjęto dyskusji odnośnie Postanowienia Prezydenta Miasta Suwałk z 28.08.2014 r.  
o pozytywnym zaopiniowaniu propozycji pozbawienia dróg wymienionych w załączniku 
połoŜonych w granicach administracyjnych miasta Suwałki oraz zaliczenia tych dróg  
do kategorii dróg gminnych oraz pisma skierowanego do Prezydenta Miasta Suwałk przez 
mieszkańców ul. R. Dmowskiego z dnia 28.08.2014 r. o wykonanie oświetlenia ulicznego.  
W sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego 
pomiędzy ul. Reja a ul. Szpitalną w Suwałkach, w tym nieruchomości i wniosku WyŜszej 
Szkoły Suwalsko-Mazurskiej dyskutowano w pkt. 10.  
Pismo Kanclerza WSSM stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
Postanowienie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
Pismo mieszkańców ul. R. Dmowskiego stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
 Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący podziękował zgromadzonym  
za udział i zamknął posiedzenie.  
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
  

       
Przewodniczący Komisji 

      Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
      Rady Miejskiej w Suwałkach 

 
Protokołowała:                                     Tadeusz Zamaro 
 
ElŜbieta Bogdan 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


